

## **Prix « Isidore Okpewho » pour le meilleur article présenté par un.e étudiant.e de master ou doctorant.e**

Vendredi 7 juillet 16h30-17h, Auditorium

### **Critères**

Les candidat.e.s doivent être membres d'ISOLA. La longueur des articles est fixée à 6000 mots max. (résumé compris). Le système auteur-date-référence est employé. Des références doivent être indiquées dans le texte : (Mphahlele 100) ou Coetzee (10). Généralement, la mise en référence suivra le système de MLA. L'article doit être présenté par son auteur lors de la conférence (la présentation par procuration disqualifie l'article).

### **Prix**

Le prix de 250\$ sera décerné lors de la cérémonie de clôture. Ce prix concerne les étudiants de master et de doctorat, et récompense le meilleur article présenté au colloque par un étudiant.

### **Soumettre votre candidature**

Le texte qui va faire l'objet de la communication doit être envoyé avant le 28 juin 2023 à :

[cecile.leguy@gmail.com](mailto:cecile.leguy@gmail.com)  
[daniela.merolla@inalco.fr](mailto:daniela.merolla@inalco.fr)  
[rosopondo@gmail.com](mailto:rosopondo@gmail.com)

### **Sélection**

Un jury, composé de chercheurs d'ISOLA (non-candidats au prix), annoncera le résultat pour la remise du prix.

## **“Isidore Okpewho” Award for Best Paper presented by a Master’s or Doctoral Student**

Friday 7<sup>th</sup> July 4:30-5pm, Auditorium

### **Criteria**

Recipients must be current members of ISOLA. A limit of 6000 words (including the abstract) is set as a general guideline for the length of articles. The author-date-reference system is used. References should be indicated in the text: (Mphahlele 100) or Coetzee (10). Generally, referencing must follow the MLA system.

Papers must be presented by the authors at the conference (proxy presentation disqualifies the entry)

### **Prize**

The 250\$ award prize to be given at the conference during the closing ceremony. This prize is open to master's and doctoral students, and rewards the best paper presented at the conference by a student.

### **How to Apply**

Paper should be presented at ISOLA conference 2023 and must be sent before 28 June 2023 to :

[cecile.leguy@gmail.com](mailto:cecile.leguy@gmail.com),  
[daniela.merolla@inalco.fr](mailto:daniela.merolla@inalco.fr)  
[rosopondo@gmail.com](mailto:rosopondo@gmail.com)

### **Selection Process**

A panel of ISOLA researchers (who are not candidates for the prize) will announce the results at the prize-giving ceremony.